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P R O T O K Ó Ł  NR LXIV/23 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 28 grudnia 2023 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł     - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena    - Zastępca Burmistrza, Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska-Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny 

5/ Kierownicy wydziałów, goście. 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 11:00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz 

Drzewiecki witając radnych oraz gości. Poinformował o obowiązku w zakresie nie ujawniania 

bez nieuzasadnionej potrzeby danych osobowych osób niebędących funkcjonariuszami 

publicznymi. Następnie stwierdził prawomocność obrad, odczytał porządek obrad informując, że 

sesja rady jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że w dniu 22 grudnia br. odbyło 

się wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Budżet Gminy Kożuchów na 2024 rok – podjęcie uchwał w sprawach: 

   2.1. uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2024 rok /numer druku 

LXIV/1/23/; 

   2.2. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2024 – 2040 

/numer druku LXIV/2/23/. 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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   5.1. ustanowienia programu osłonowego w zakresie dożywiania ,,Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024 – 2028 /numer druku LXIV/3/23/; 

   5.2. podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2024-2028 /numer druku LXIV/4/23/; 

   5.3. wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu na 

rzecz Ośrodka Pomocy Społecznej /numer druku LXIV/5/23/; 

   5.4. przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026 /numer druku 

LXIV/6/23/; 

   5.5. zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2023 rok /numer druku LXIV/7/23/; 

   5.6. zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2023 – 2040 /numer druku LXIV/8/23/; 

   5.7. ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023 oraz ustalenia 

planu finansowego tych wydatków /numer druku LXIV/9/23/. 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej nr LXII i nr LXIII. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem Posiłek w szkole i w domu na lata 2024-2028 /numer druku 

LXIV/10/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie do porządku obrad /za – 15/. 

 

Nie zgłoszono innych wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad po zmianach uważa się za przyjęty.  

 

Do pkt. 2 i 2.1. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie autopoprawki do 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2024 rok 

/numer druku LXIV/1a/23/. 
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Autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy 

Kożuchów na 2024 rok /numer druku XLIV/1a/23/ przyjęto do porządku obrad jednogłośnie  

/za - 15/. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, odczytał Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Kożuchów na 2024 rok.  

Rajewska-Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt budżetu Gminy 

Kożuchów na 2024 rok. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Szukiełowicz Zdzisław - radny 

Rady Miejskiej. 

Burmistrz Kożuchowa podziękował za współpracę przy tworzeniu budżetu Gminy na 

2024 rok, następnie przedstawił planowane inwestycje w 2024 roku m. in. przygotowanie 

dokumentacji budowy ścieżek rowerowych, remont ulicy Zielonej, Literackiej, Zielonogórskiej, 

przygotowanie dokumentacji budowy ulicy Wrzosowej, Kwiatowej i Lawendowej, projekt 

dokumentacji wymiany nawierzchni ulic na terenie byłych koszar, projekt dokumentacji remontu 

drogi w Lasocinie oraz w Mirocinie Górnym, dofinansowanie dla wspólnot mieszkaniowych, 

budowa kolumbarium na Cmentarzu Komunalnym w Kożuchowie. Podczas dyskusji 

wspomniano o planowanej inwestycji budowy hali sportowej przy Szkole Podstawowej 

w Mirocinie Dolnym, Burmistrz nadmienił, że została podpisana umowa na realizację zadania 

przebudowy skweru przy ulicy Daszyńskiego. Poinformował również, że firma PUK USKOM 

w Kożuchowie wygrała przetarg na budowę sieci kanalizacyjnej i wodociągowej 

w ul. Słowackiego. 

Następnie zwrócono uwagę na tragiczny stan mieszkań socjalnych i komunalnych 

w rynku, podtopienia domostw na terenach wiejskich, wyrażono również zadowolenie z rozwoju 

terenów wiejskich, m. in. z budowy zatok autobusowych w Studzieńcu oraz budowy świetlicy 

wiejskiej w Książu Śląskim. Poruszono również temat dotyczący dofinansowań dla wspólnot 

mieszkaniowych na prace konserwatorskie i restauratorskie kamienic. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu uchwały. /Opinie w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2024 rok /numer druku LXIV/1a/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/  
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Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, podziękował radnym za przyjęcie 

budżetu Gminy na 2024 rok.  

Do pkt. 2.2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie autopoprawki do 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów 

na lata 2024 – 2040 /numer druku LXIV/2a/23/. 

Autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kożuchów na lata 2024 – 2040 /numer druku LXIV/2a/23/ przyjęto do porządku obrad 

jednogłośnie /za - 15/. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, odczytał Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2024 – 2040. /Uchwała 

w załączeniu/ 

Rajewska-Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2024 – 2040. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. Następnie wobec 

braku zgłoszeń poprosił o przedstawienie opinii komisji.  

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu uchwały. /Opinie w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2024 – 2040. /numer 

druku LXIV/2a/23/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/  

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, podziękował Skarbnikowi Gminy oraz radnym za 

jednogłośne przyjęcie budżetu Gminy na 2024 rok. 

Do pkt. 3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 30 listopada 2023 roku. Następnie 

przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa. 
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Podczas dyskusji zapytano o ustalenia podczas spotkania poświęconego opracowaniu 

wniosku o wpis „Średniowiecznego Zespołu Urbanistyczno-Krajobrazowego Kożuchowa” na 

listę pomników historii. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 4. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej, następnie otworzył dyskusję. Wobec braku zgłoszeń, 

zamknął dyskusję.  

Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt. 

1. Proszę o zajecie się sprawą przepustu na Mirotce przy posesji nr 2 w Mirocinie Górnym. Ze 

względu iż zagraża on życiu i zdrowiu korzystających z niej mieszańców, niezbędne jest podjęcie 

działań w celu jego naprawy. Przepust został mocno uszkodzony przez wody Mirotki i w sposób 

naturalny zdegradowany. Wiem, że sprawa była zgłaszana również do tut. Urzędu ale do dnia 

dzisiejszego nic się nie zmieniło. Wiem również, iż bezpośrednio sprawa dotyczy Wód Polskich, 

jako zarządcy cieku wodnego, jednakże brak reakcji ze strony zarządcy nie może prowadzić do 

braku podjęcia działań zmierzających do przywrócenia jego należytego stanu, ze względu iż 

zagraża on korzystającym z niego mieszkańcom. 

 

Nowocień Andrzej – radny Rady Miejskiej 

Cyt. 

2. Na wniosek mieszkańców przy drodze wojewódzkiej nr 296, proszę o naprawę drogi na 

cmentarz gdzie jest ogromna wyrwa. 

 

3. Proszę o naprawę chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 296 od cmentarza do straży - są 

braki kostki. 

 

4. Na prośbę mieszkańców proszę o zgłoszenie się do odpowiedniej instytucji o naprawę lampy 

przy drodze wojewódzkiej nr 296 - dokładnie chodzi o lampę przy ścieżce rowerowej (lampa nie 

pali się od około roku, natomiast problem był zgłaszany ale nie było interwencji). 

 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej 

Cyt. 

5. Proszę o pogłębienie rowu wraz z przepustem drogowym w drodze gminnej nr 650 

w Mirocinie Górnym na odcinku około 130 metrów bieżących. Rów ten nie spełnia 

odprowadzania wody, która po remoncie drogi powiatowej zalega i powoduje podtopienia 

piwnic. Proszę o pozytywne rozpatrzenie wniosku. 

 

6. Proszę o pochylenie się nad problemem bram na cmentarzach w Mirocinie Górnym 

i Mirocinie Dolnym. Bramy te są wykorzystywane przez mieszkańców do samowolnego wjazdu 
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autami na cmentarz. Proszę by wymieniono bramy z wbudowanymi furtkami, by te bramy mogły 

być zamknięte bez utrudniania wejścia. 

 

7. Proszę o podjęcie odpowiednich kroków celem przejęcia parku - działki nr 114/10 

w Mirocinie Górnym od Lasów Państwowych. 

 

Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

Cyt. 

8. Proszę o zgłoszenie się do Zarządu Dróg Wojewódzkich o poprawienie zapadniętych 

studzienek w drodze wojewódzkiej na ulicy 1 Maja, Żagańskiej na całym odcinku wraz 

z Podbrzeziem. 

 

9. Proszę o zgłoszenie się do Zarządu Dróg Wojewódzkich - droga wojewódzka ul. Żagańskiej na 

całym odcinku wraz z Podbrzeziem (zamontowane kratki odprowadzające wodę z drogi nie 

zbierają wody), proszę o przeprowadzenie kontroli lub wymiany na większe. 

 

10. Proszę o przeprowadzenie wizji w terenie na całości ulicy Żagańskiej - woda po opadach 

atmosferycznych przepływa przez prywatne posesje zalewając piwnice, a nadwyżka wody 

wypływa na drogę Wojewódzką. 

 

11. Po wprowadzeniu płatnej strefy parkowania Ochotnicza Straż Pożarna w Kożuchowie 

zwraca się z prośbą o postawienie znaków zakaz parkowania na odcinku drogi Głogowskiej 

(z wyłączeniem strażaków, którzy przyjeżdżają na alarm). 

 

12. Proszę o postawienie znaków z ograniczeniem prędkości na ulicy Inwestycyjnej. 

 

Do pkt. 5.1. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie    

ustanowienia programu osłonowego w zakresie dożywiania ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024 – 2028 /numer druku LXIV/3/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.2. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie        

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy 

w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego 

na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
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żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2024-2028 /numer druku LXIV/4/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.3. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie    

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu na rzecz 

Ośrodka Pomocy Społecznej /numer druku LXIV/5/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.4. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie        

przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026 /numer druku 

LXIV/6/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.5. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2023 rok /numer druku LXIV/7/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.6. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt zmieniającej uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2023 – 2040 

/numer druku LXIV/8/23/. 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.7. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023 oraz ustalenia planu 

finansowego tych wydatków /numer druku LXIV/9/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.8. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego 

w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego 

w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

Posiłek w szkole i w domu na lata 2024-2028 /numer druku LXIV/10/23/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, 

Kozłowska Anna – Kierownik OPS w Kożuchowie. 

Podczas dyskusji zapytano, czy nie można było określić w jednej uchwale zasady zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku wraz z podwyższeniem kryterium 

dochodowym uprawniającym do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania 

w formie posiłku. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. Następnie odczytał 

projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem Posiłek w szkole i w domu na lata 2024-2028 /numer druku 

LXIV/10/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 
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Do pkt. 6.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian - radny Rady Miejskiej, Kardynał Henryk - 

radny Rady Miejskiej, Żak Ryszard – radny Rady Miejskiej, Szukiełowiecz Zdzisław- radny Rady 

Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji wspomniano, że w Mirocinie Dolnym brakuje jednej zatoki 

autobusowej, o którą będzie wnioskował w przyszłości radny Adrian Pikulski, ponowiono 

prośbę o oczyszczenie drogi ulicy Inwestycyjnej przez firmę, która buduje drogę, podziękowano 

Prezesowi PUK USKOM w Kożuchowie za wymianę rury zasilającej w wodę na ulicy 

Dworcowej, poproszono również o uzupełnienie ubytków w drodze po tej interwencji, zapytano 

o możliwość otynkowania zaniedbanego muru przy targowisku, podziękowano za 

przygotowanie i przyjęcie budżetu na 2024 rok, zapytano o możliwość zrobienia odpływu wody 

na parkingu sklepu Dino przy ulicy Dworcowej. 

Na zakończenie dyskusji Burmistrz Kożuchowa złożył noworoczne życzenia. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 7. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na podstawie § 32 ust. 3 

Statutu Gminy Kożuchów, w związku z brakiem wniesienia poprawek i uzupełnień do protokołu 

nr LXII/23 z dnia 30 listopada 2023 r. z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie oraz do protokołu 

nr LXIII/23 z dnia 7 grudnia 2023 r. z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie, 

uważa się je za przyjęte.  

 

Do pkt. 8. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 12:20. 

 

 

         Protokołowała                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

   Magdalena Raszewska             Ireneusz Drzewiecki 
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Podjęte uchwały: 

- LXIV/480/23 – w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2024 rok. 

- LXIV/481/23 – w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2024 – 2040. 

- LXIV/482/23 – w sprawie ustanowienia programu osłonowego w zakresie dożywiania ,,Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. 

- LXIV/483/23 – w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia 

pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028. 

- LXIV/484/23 – w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu 

trwałego zarządu na rzecz Ośrodka Pomocy Społecznej. 

- LXIV/485/23 – w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-

2026. 

- LXIV/486/23 – w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2023 rok. 

- LXIV/487/23 – zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kożuchów na lata 2023 – 2040. 

- LXIV/488/23 – w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 

2023 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

- LXIV/489/23 – w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem Posiłek w szkole i w domu na lata 2024-2028. 

 

 

 


